
Protokól Nr XVI lllz01.z

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 30 maja 20L2 roku

Stan Rady 15 ,2 nieobecnych,

wg listy obecności . zał.nr.f..

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK ,

wg listy obecności . zal. nr. ż.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzyt obrady XVl!l Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał
przybytych gości i obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad .

1. Przyjecie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał w sprawie :

a) w sprawie przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą,, Natura"

b) w sprawie przyjęcia ,,Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 20tt d]a

gminy Belsk Duży"

c) w sprawie przyjęcia Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej w Belsku Duzym w roku 2O1l
d) zmiany Uchwały Budzetowej Gminy Belsk Duzy na rok 2012
e) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 2Ot2

f) w sprawie wystąpienia do Wojewody Mazowieckiego z wnioskiem o

przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji .



4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji .

5. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wójta .

6. Zapytania i wolne wnioski .

7 . Zamknięcie obrad t

Pkt.t,

Rada protokoł z po przed n iej Sesj i przyjęła jed nogłośn ie .

Pkt.2.

a ) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVlll |L35/2OL2 w sprawie
przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą,, Natura"
( zał. nr . 3)

Pan Jan Maciak

Zapytal, co by było gdyby wybrana w przetargu przezzwiązekfirma odbierająca

odpady, nie spodobała się mieszkańcom gminy pod wzgIędem usług?

Pan Władysław Piątkowski

Odpowiadając na pytanie, objaśnił organizację i działania związku.

Poinformował radnych, że w przyszłości będą musieli usta!ać cenę odpadów dla

mieszkańców gminy. Jeżeli nie będzie odpowiadał mieszkańcom sposób



działania związku, można zgodnie z punktem zawartym w statucie z półrocznym

wyprzedzeniem wycofać się.

Po dyskusji Radni podjęli jednogłośnie uchwałę.

b) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwaty

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVlll/t36/20L2 w sprawie

przyjęcia ,,Oceny zasobów pomocy społecznej na rok 201,t dla gminy Belsk

Duży"

(zał. nr.4)

c) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVlll/I37l20t2 w sprawie
przyjęcia Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Belsku Duzym w roku 2011,

( zał. nr . 5)

d) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę nr XVl!l/138l20t2 w sprawie

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 20t2
( zał. nr . 6)

e) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVllI/I39/2Olż w sprawie zmiany

Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 2012 (zał. nr .7)

f) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVlll/I4O/20t2 w sprawie

wystąpienia do Wojewody Mazowieckiego z wnioskiem o przekazanie prawa

własności nieruchomości skarbu państwa.

Pkt.3.

Pan Władysław Piątkowski- Wójt Gminy Belsk Duży, zdał sprawozdanie ze

swojej działalności .



- powiadomił, że przystanki autobusowe odnowione zostaną w miesiącu

lipiec/sierpień, zgodnie z ustaleniami z Panem Januszem Honorym

kierownikiem ZGK w Belsku Dużym

- poinformował, o rozpoczęciu wożenia grysu na drogi

- poprosił, żeby każdy radny i sołtys współpracowali ze sobą i dopilnowali aby

zgodnie z zatwierdzonym podziałem materiał przeznaczony na remonty dróg,

trafił na ustalone miejscowości

- odbiór nowego budynku gminy planowany jest na koniec roku 2012 początek

3013r.

- poinformował, że rok 2013 i 2Ot4 przeznaczony będzie na inwestycje

związane z drogami
- poinformował o przekazaniu nam niebawem odcinka drogi za siódemką w

miejscowości Zabo rów, przygotowywana jest już dokumentacja

- przedstawił zestawienie spraw, na które zostały środki pieniężne z rezerwy.

Pkt.4.

Zgłaszanie przez radnych nowych wniosków i interpelacji. Wolne wnioski i

zapytania.

pa n sta nisław wiechowski
Poinformował radnych będących członkami komisji rolnictwa, o komisji

objazdowej dróg zaplanowanej na ].3czerwca 2ot2r. na godz. 9"".

Poinformował również, że t2 czerwca2Ot2r. o godz. 9"" odbędzie się komisja

rewizyjna w związku z podjęciem wniosku o udzieIenie Wójtowi absolutorium

za 20tI rok.

Pan Władysław Piątkowski

Poprosił przewodniczącego Rady Gminy, żeby ustaIić sesję czerwcową na 29

czerwca ż0l2r.

Pani Ewa Łubińska

Zwrócita się z prośbą do Pana Janusza Honorego kierownika ZGK z prośbą, żeby

podpisał umowy na korzystanie z wodomierza z każdym mieszkańcem domu

nauczyciela w Lewiczynie osobno.



pan lreneusz Bałut

poparł propozycję pani Łubińskiej stwierdzaiĄC' 7e

siebie 
'godnie 

z pomiarem swojego wodomierza' a

kazdy powinien pła cic za

nie jednego wspolnego,

d:ffiil:l"jypv..ni. poinformował, że Pani dyrektor PSP w Lewiczynie

jako przedstawiciel reprezentujący szkotę powinna wystąpić z prośbą o inne

rozliczaniewodomierzadoZGK,wtedywszczętebędąnoweproceduryi
zastanowimy się nad nową umową,

li: ]il,T.T]l..,. tego typu wodomierzy W Zaborowie, bo występowaty

problemy z odczytem?

'.il'"il:,.f.Tjypv.rni. poinformowat, że ten typ wodomierzy był warunkiem

umowy.

:ilfllTi:illT|'o.. Janusz Honory do następnej sesji i komisji sprawdził

jakajestróżnicamiędzyopłatązapobórwodywspolnyiosobny.lwtedybędzie

miał ukazane co zrobić z tą sprawą dalej, żeby byto dobrze,

Pan Bogusław Sikorski .l na samochód dla ZGK?

Zapytał Pana Janusza Honorego co z przetarglen

ni.'ril:#;:'r.mochód powinien znaleźćsię w ZGK w Przeciągu dziesięciu

dni.

iil[T:;ff::::tować w protokole informację, aby pilnować terminowego

wpĘwania iwypływania pism do Rady Gminy,

Postawiłzapytanieczyniebyłobydobrympomysłem,abywystąpićdoPana
Jachowskiego z pismem ze strony Rady Gminy,

iililfi :[11H?|,.,.n.,..ra n o przygotowa n ie na ko m i sję obj azdową



rolnictwa, zestawlenia działek komunalnych, które komisja mogła by odwiedzić
i zobaczyć w trakcie objazdu.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XVlt Sesji Rady Gminy .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:

Młodszy refererń

Ąnd,zei'fu* - ,
Ewa Anńzeju,ak


